



Giugno 2016

Domus (China)

Ufficio Stampa Crassevig
0432 1746101
pr@carterandbennett.com

Carter & Bennett®
CONSULENZA E SERVIZI PER LA COMUNICAZIONE

148 RASSEGNA

Domus China 109 June 2016



OPERA
Pratic

该款新型生物气候铝制棚架通过利用太阳辐射和空气循环使气温得到优化。其叶片可旋转140度以控制自然光的射入量；沿着边缘分布的RGB LED灯和聚光灯被嵌入叶片中，构成了具有革新性的照明系统。

• This new bioclimatic aluminium pergola optimises temperature by exploiting solar radiation and air circulation. The

blades rotate 140 degrees enabling the amount of natural light to be controlled; the RGB LEDs around the edge and spotlights recessed into the blades constitute an innovative system of lighting.

PRATIC
www.pratic.it



POLA LIGHT
Crassevig

该椅子的最新款由聚丙烯制成，这一改良使椅子得以被回收利用。椅子的形状依然保持不变，底座也是一样：简洁的椅身可搭配四腿的铬钢或木制雪橇底座，可增加旋转脚轮，有普通椅子和扶手椅两款可供选择。

• The latest version of this chair is made from polypropylene, a refinement that makes the chair recyclable. The form

remains unchanged, as does the range of bases: the simple, minimalist body comes with either a sled base, four legs in chromed steel or wood, swivel on castors, as a stool version or armchair.

CRASSEVIG
www.crassevig.com



SACCO
Studio Talenti

这是一套散发着时尚和彻底放松感的起居室及户外座椅系列，融合了色彩与舒适感，专为露台或花园设计。这款产品有两种不同尺寸：单人款宽度为65cm，双人款宽度为130cm。这把椅子由Talenti设计工作室设计，其特点为极具辨识度的鲜明风格；它的外罩由Sunbrella透气布料制成，内部填充有速干的泡沫珠珠以提供柔软而舒适的座椅。与

所有Talenti品牌的产品（从椅子、餐桌到其它固定装置和配件）一样，这款椅子使用了高品质的户外材料，保证了最大限度的耐用性和持久性。有白色、鸽灰色、蓝色、灰色和绿色五种颜色可选，无论放在何处都能带来活泼明快的时尚感。

• A collection of living-room and outdoor seating that exudes style and total relaxation: a blend of colour and comfort designed for the terrace or garden. This product comes in two different sizes:

a single version with a width of 65 cm and a double version with a width of 130 cm. This chair, created by Design Studio Talenti, is characterised by its unmistakable, attractive style; the outer cover is made from Sunbrella breathable fabric while the inside is filled with quick-dry foam beads that provide a soft and comfortable seat. Like all products made by Talenti: from chairs and tables to other fixtures and fittings, this chair

is manufactured using high-quality materials for exterior use, guaranteeing maximum resistance and durability. Five different colours: white, dove, blue, grey and green, bring a touch of style and vivacity to any setting.

TALENTI
www.talenti srl.com

domus

GREATER CHINA

109

LA CITTÀ DELL' UOMO

109 June 2016

